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Styrelsemöte mars-25 

Närvarande: 
Annie Nilsson, Agneta Franze, Lina Falk, Helena Axelsson, Helena Johansson, Eva 
Oijennus, Gun Krafft 

 

§1 Ordförande öppnar mötet 
 Mötet öppnas 

§2. Godkännande av dagordning  
 Ja 

§3 Genomgång av senaste mötesprotokollet 
 Föregående protokoll skickades ut i förväg att läsas, godkändes av samtliga. 

§4 Information från sektorer och kommittéer 
 4.1 Bruks/Lydnad  
  Har svårt att hitta spårläggare, men föreslår en lösning.  
  Tävling planeras i maj. 
  Statuterna för “Årets bästa” ska uppdateras, sektionen tar fram nytt förslag.  

4.2 Utbildning  
  Instruktörerna har fått ett mail där alla fått chans att återkoppla om  
  möjlighet till att hålla kurs.  
  Styrelsen ska kolla upp möjligheten att få en utbildning betald. 

4.3 Agility  
  Sektionen föreslår att flytta hinder och agilityplan till stora lydnadsplanen,  
  projektplan och upplägg presenteras på det nästkommande styrelsemötet. 

4.4 Rallylydnad  

4.5 Specialsök 
  Önskar ansöka prov i Nosework, se över denna möjlighet.  
  Sektionen föreslås skapa en budget och upplägg för att sedan presentera  
  för styrelsen.  
  Sektionen ska ta fram nya statuter för regler för “Årets bästa”.  

4.6 Hemsidan  
  Tillträdande styrelsemedlemmar ska fotas till hemsidan.  

4.7 Anläggningen & stugan 
  Taket kommer att repareras. 
  Agilitybanan är skadad pga sork/mullvad och ligger till grund för att flytta  
  agilityhindren. 

4.8 Ungdomsgruppen 
  Någonting om en träff i Värnamo?  
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§5 Mötesfrågor 
 5.1 Kassörens rapport 
  Ekonomin är god, vi ska byta bank under våren. 

5.2 Årsmål 2025 
  Styrelsen får till sig att inför nästa möte fundera på förslag för årsmål 2025 

5.3 Inkomna handlingar 
  SBK har skickat ut information om två kunskapspass 
  Samt att det finns plats på utbildning för att bli mentalbeskrivare 

5.4 Tävlingar 2025 
  Nosework  
  Rallylydnad, Nybörjare & Fortsättning 
  Agility blåbär 

5.5  Byggnation av ny bod 
  Gymnasieprogrammet i Gislaved är positiv till att se över möjligheten till att  
  bygga en ny bod. Lina tar kontakt med skolan. 

5.6  Planera “Fixardag” 
  Datum bestämt till 12 april, vi bokar medlemsmöte samma dag. 
  10:00 till valfri tid. Klubben bjuder på hamburgare.  
  Vi skapar ett inlägg i styrelsegruppen för att skapa en lista för vad som  
  behöver göras. 

 
§6 Övriga frågor 

6.1 Styrelsen måste informera sittande representant för valberedning att en post  
 saknas. Föreslås att röstas in på nästa medlemsmöte som hålls 12 april.  
 Inbjudan skickas via sociala medier och hemsida.  

6.2 Styrelsen går på föreningskurs 1 april i Skeppshult.  

6.3 Vårens styrelsemöten bokade, de ligger inplanerade i klubbens kalender.  
  
 

§7 Mötet avslutas 

 

 
 

 

_________________________________________           _________________________________________ 
Mötesordförande, Annie Nilsson                                 Vid protokollet, Carolin Orädd 
 
 
 
         


